
 

 

 

1. Teams-møde for skolebestyrelser  

2. Nyt fra formanden - ikke så meget nyt 

a. Landsmøde – inspirerende møde, hvor der var dialogworkshops 

som man kunne melde sig ind på. Mathias Tesfay holdte et 

oplæg og Peter Bruus Tech antropolog snakkede omkring IA 

(kunstig intelligens). Gitte opfordrer til at en mere fra 

bestyrelsen deltager. Næste gang er i efteråret 2024. Gitte har 

meldt sig til et online møde omkring en formands opgave i 

bestyrelsen.  

3. Forældrehenvendelser –  

a. forslag om at få sat de malede bolde op på boldburet (fra 

legedag) /rovfugle, da der er oplevet at fugle er fløjet ind i 

boldburet. 

b. Synlig bestyrelse – hvordan kan vi gøre mere opmærksom på 

bestyrelsesarbejdet? Følge op på at få billeder lagt op på Aula, i 

”fotovinduet” på adm. gangen evt. lave en flyer til nye forældre, 

deltagelse på første/sidste skoledag. 

c. OBS på rygning af de ældre elever 
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Mødeindkaldelse 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 4-2023/2024 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

07.02.2024 Marielundskolen & børnehus 17.00/19.30 

Deltagere 

Gitte Spanier, Jeanette Birgit Bjerre, Liselotte Schau Schirakow, Majbritt 

Andersen, Louise Aamand, Anette Slotsgaard, Anita Svensson, Mette 

Doctor Lund, Jeannette Igaard, Suzanne H. Michelsen, Henrik Balle 

Lauridsen. 

 

Afbud: Majbritt Andersen, Mette Doctor Lund, Annette Slotgaard 

Bemærkninger 

Skolebestyrelserne er indbudt til et teams-møde om tildelingsmodeller. 

Det er punkt 1. derfor forlænges mødet med 30 min, så vi kan nå den 

ordinære dagsorden. 

 

 

Dagsorden 



 

 

  Side 2 

 

4. Nyt fra medarbejderrepræsentanterne.  

Børnehuset har lige afsluttet T5 trivselsmåling. Denne er gennemgået 

og der er valgt 2 nye punkter der skal arbejdes videre med og der 

fastholdes de to tidligere punkter.  

Skolen – der gøres klar til fastelavn og klasserne maler og pynter 

tønder til fredag.  

 

5. Nyt fra ledelse   

a. Årshjul gennemgås 

b. Økonomi – det ser fornuftigt ud. 

c. Co-teaching og neuropædagogik uddannelse er i gang blandt 

personalet. Fra august starter en interne uddannelse med Micky 

Sunesen, hvor Co-teaching og neuropædagogik kobles sammen.  

d. Temaaften omkring børns og unges trivsel d. 18/3 på IBC 

Innovationsfabrikken fra 18-21. 

e. Henrik har haft møde med Helena fra uddannelsesudvalget 

(liberal alliance). 

f. Suzanne fremlægger kort arbejdet omkring mål og 

indholdsbeskrivelse for SFO. 

6. NUSSA - gennemgås ved Louise – flyttes til næste bestyrelsesmøde  

7. Drøftelse af bl.a. foredrag, tema-aftner  

a. Forældre aften, hvor der er et fælles forum hvor man kan drøfte 

det at være forældre til specialbørn. 

Annette, Anita og Jeannette Igaard vil gerne være en del af en 

arbejdsgruppe, hvor der drøftes emner og evt. planlægning   

8. Punkter til næste gang:  

1. Årshjul 

2. NUSSA 

 

Henrik Balle Lauridsen, skoleleder 

 


